
Výpis z jednání zastupitelstva obce Křečkov ze dne 11.4.2023 

 

Přítomni: Markéta Jeníková, Mgr. Veronika Raulová, Mgr. Gabriela Beková, Ing. Jaroslav 

Málek, Tomáš Stuchlík 

 

Hosté: Z. Hůla, D. Vrchotová, Miloš Mazač, Bronislav Jeník 

 

 

Program jednání: 

1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele  

2)   Schválení programu 

3)   Kontrola a projednání zápisu ze dne 14.3.2023 

4)   Rozpočtové opatření č. 2/2023 

5)   MMR- akce ,,Dětská hřiště v obci Křečkov“ 

6)   Nahodilá těžba-VZ 

7)   FVE-ZŠ Křečkov 

8)   Žádost na odkoupení části pozemku č.parc. 74/7 v k. ú. Křečkov 

9)   Opravy místních komunikací 

10) Různé- zahradní technika 

11) Diskuse 

12) Závěr 

 
Závěry jednání: 

Ad 1) Zastupitelstvo obce po projednání určilo ověřovatele zápisu: Tomáše Stuchlíka  
a Mgr. Gabrielu Bekovou, zapisovatelem je určena Mgr. Veronika Raulová. 

Ad) 2) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo program jednání. 

Ad 3) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Zápis ze  zasedání zastupitelstva obce ze dne 

14.3.2023. 

Ad 4) Zastupitelstvo obce projednalo úpravu rozpočtu obce a bere na vědomí rozpočtové 

opatření č. 2/2023. 

Ad 5) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo spolufinancování akce „Dětská hřiště v obci 

Křečkov“ dle pravidel programu MMR a v souladu s uzavřenou smlouvou o dílo č. 1/2022 

včetně Dodatku č. 1. 

Ad 6) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo dle návrhu hodnotící komise, firmu DEBLICE 

- lesy s.r.o., jako ekonomicky nejvýhodnějšího dodavatele akce „Nahodilá těžba a výkup dříví v 

obci Křečkov“. 

Ad 7) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo cenovou nabídku od firmy TNT Consulting, 

s.r.o. na zajištění inženýrské činnosti pro podání žádosti o dotační titul od OPŽP, číslo výzvy: 

11. Obnovitelné zdroje energie ve veřejných budovách, projekt: „Pořízení TČ a FVE pro budovu 

ZŠ v obci Křečkov“. 



Ad 8) Zastupitelstvo obce projednalo žádost paní J. Sosny Voňavkové na možné odkoupení 

části pozemku č. parc.74/7 v k. ú. Křečkov. Jedná se o část z travnatého prostoru před č.p. 58. 

Důvodem žádosti je možnost zvelebení prostoru jako předzahrádky. 

Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prodejem pozemku a pověřuje Mgr. V. Raulovou a Mgr. G. 

Bekovou, aby záměr úpravy pozemku projednaly s žadatelkou na místě. Konečné rozhodnutí o 

případném pronájmu nebo užívání předmětného pozemku bude projednáno na některém 

z dalších jednání zastupitelstva.  

Ad 9) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo cenovou nabídku na opravy místních 

komunikací tryskovou metodou od firmy Silnice Nymburk, s.r.o., v celkové částce 89 177,- 

včetně DPH. 

Ad 10) Zastupitelstvo obce projednalo modernizaci zahradní techniky, respektive možnost 

zakoupení malotraktoru s valníkem značky Vega, který by svou variabilitou rozšířil možnosti 

využitelnosti a to nejen při úpravě zeleně.  

Zastupitelstvo obce pověřilo M. Jeníkovou a M. Mazače zajištěním podrobných informací 

ohledně vybavení včetně nároků na obsluhu malotraktoru. Informace budou předloženy na 

příštím jednání zastupitelstva. 

Ad 11) Paní Dana Vrchotová  -  dotaz, jak bylo naloženo s námitkou k recyklaci na území 

bývalého kravína - bylo řešeno s firmou S STAVBY s.r.o., která má předmětný pozemek 

v nájmu. Jednatel firmy přislíbil odstranění materiálu, v současnosti je nadrcený materiál 

odvážen. 

D. Vrchotová  - vznesena stížnost na neukázněné pejskaře, kteří zahazují psí exkrementy 

zabalené v pytlících podél polní (Lantové) cesty. 

 

 

 

 


